
                                                                                                  

   

 
 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (5 juni 2019) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp:  voortgangsrapportage (Wifi centrum) 
 
Naam en fractie:   Peter Vos (VVD) 
 

 
 

Vraag: 
 

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het gratis Wifiproject voor het Centrum 
van Zevenaar? 

Half april 2019 hebben wij de subsidieovereenkomst (digitaal) ondertekend. Vanaf dat 
moment hebben we 18 maanden de tijd om het wifinetwerk te laten installeren. 
2. Indien wifi word uitgerold, gebeurt dit in overleg met FOC? 
Aangezien dit netwerk voorzien is in het centrum van Zevenaar, gebeurt dit in overleg 
met de centrumondernemers, vertegenwoordigd door Ondernemend Zevenaar.  
3. Is door de gemeente de eerder genoemde Wifi 4 eu subsidie aangevraagd? Zo ja, is 

deze inmiddels verleend en voor welk bedrag? Zo nee, waarom niet? 
Ja, is aangevraagd en verleend op 12 april 2019 voor een bedrag van maximaal 
€15.000,-. Deze subsidie is alleen bestemd voor de installatie. We zijn in overleg met 
Ondernemend Zevenaar over de jaarlijkse onderhoud, beheer-, en abonnementskosten. 

 


